

## 5天 海南、兴隆、三亚休闲游 5Days Hainan Xinglong Sanya Leisure Tour

**D1: 新加坡-海口 TR 0630/1630 (晚餐) 海口新标榜或同级**

乘飞机抵达中国最南端的省份海南省会—海口又称椰城，海南岛为中国第二大岛，热带季风气候天热多雨，四季花开，终年长青，一年四季皆宜旅游.抵达后,自由活动,入住酒店.

We will assemble at Singapore Changi Airport for our flight to Haikou – the administrative capital of Hainan. Then free time. Check in hotel.

**D2: 海口/兴隆 (早/中/晚餐) 兴隆**  
住港龙或同级

早餐后,将前往兴隆,沿途您可以欣赏到美丽的【万泉河】以及【红色娘子军雕塑】;然后游览【博鳌亚洲论坛会址】外观,博鳌因为每年四月在此举行的太平洋地区领导人峰会而名扬海外,亦是海南岛上一块得天独厚的风水宝地;玉带滩后.驱车前往【兴隆热带植物园】,您可以在这里用相机留下许多美丽的瞬间.参观宝树堂,咖啡馆.

After breakfast, Visit **Wanquan River** and **Red Army Statues** from the bus, **WenbiFeng**, see the site of BoAo Aisa Forum outside. Or you can join an optional tour of Boao Jade Belt Beach Island -a natural form of the topography of the beach strip of the peninsula located in Boao, Hainan, the South China Sea and medial Wanquan River. Visit **Bird Park**, Bao Shu Holl, coffee, and you can watch the red performance at your own expense.

**D3: 兴隆/三亚 (早/中/晚餐) 三亚住丰乐或明日或同级**

早餐后前往三亚,前往【黎村苗寨】游玩,黎族和苗族是海南特有的少数民族,直到现在仍保留着较原生态的生活方式,在这里,客人可以充分感受黎苗人的热情和风情;游览有天下第一湾美誉的【亚龙湾沙滩】,在这你可以尽情享受蓝天碧海椰风海韵;【珍珠养殖场】里将参观到珍珠养殖场和加工的过程,并可以在这里学会鉴别珍珠的基本方法;午餐后游览【天涯海角】、南天一柱,在天之崖海之角留下你的身影;之后你将参观【水晶博览】,海南岛是中国品质最好的水晶出产地,在这里你可以看到品质最为上乘的天然水晶;晚餐可以自费享用的是【海鲜大风味料理】,品种丰富的海鲜产品绝对可以满足你的味觉感观.晚上,可以自费观浪漫天涯大型歌舞秀或到三亚大型养生休闲会馆,放松自己.足疗…………

After breakfast, go to sanya, we will visit a minority cultural village called **Li Zhai Miao Fan Mao Village** and you could experience how the ancient people here lived. Visit the famous **Asian Dragon Bay (Ya Long Bay)**. Yalong Bay boasts unparalleled beauty. Stopover at Pearl Cultivating Centre for an insight of pearl farming. Then Proceed to **Tian Ya Hai Jiao**, followed by a visit to a Crystal Museum where you will be shown how to identify the crystal. You can enjoy sea food at your own expense. And you can also watch romantic tianya performance or foot care at your own expense.

**D4: 三亚 /海口 (早/中/晚餐) 海口新标榜或同级**

早餐后,参观聚集天地灵气的佛教胜地—【南山佛教文化苑】,南山以寿比南山得名,在这里你可以欣赏到世界第一雕塑—高108m的【南海观音】.观赏【生态茶艺】表演,品尝海南香茗.车览【美丽之冠】,驱车返回海口,逛海南大型【特产】超市,你可以购买到海南特色产品做为带给亲友的礼物.晚餐后入住酒店或自由在海口步行街上 SOPING!

After breakfast, visit the **Nanshan Cultural Tourism Zone** which is located 40 km (24 miles) southwest of Sanya City in the Hainan Province. The statue of the **South China Sea Kwan-yin Bodhisattva**, the China Buddhism Culture Institute and the Kwan-yin Park. Visitors are awed by the giant sea-side statue of Kwan-yin which stands 108 meters high. Tea,

**Travel Star Pte Ltd 星和旅游私人有限公司**

101 Upper Cross Street #03-02  
People's Park Centre, Singapore 058357  
Tel : 6438 2833 Fax : 6438 5266  
Email : operation@travelstar.com.sg

1 Park Road #02-12  
People's Park Complex, Singapore 059108  
Tel : 6438 5633 Fax : 6438 1626  
Email : enquiry@travelstar.com.sg

Then return to Haikou. See the beauty island from the bus and Hainan local product supermarket to buy some gifts for your friends. And you can go shopping in haikou streee at night.

**D5: 海口/新加坡 (早/中)**

早餐后,自由活动,中餐后,送往机场,结束本次愉快的海南之旅.

After breakfast, free time, after lunch, departing to the airport for our flight back to Singapore.

**★说明:**

用餐说明: 8正, 4早. 正餐 25元/人, 8人以上含四大名菜, 南山自助斋宴, 水果宴

Dinner: 8 dinners and 4 breakfasts, the dinner is 25 RMB/pax/dinner.

And 8 or more pax can enjoy four local delicious food + Nanshan suzhai+fruit food

酒店住宿: 当地四星级酒店.

Hotel: local 4 star hotel.

SOP店: 宝树堂、丝绸、水晶、珍珠生态茶。

Shopping: baoshu holl, Chinese silk, crystal, pearl or tea (about one store per day)

用车型: 按人数平均安排豪华空调旅游车.

Bus: arrange the bus according to the pax.

\*小童占床位与大人同价, 如果不占床位的收大人费用的 85%.

\* The children with bed is the same with the adult, no bed is 85% of the adults.

**备注: 单间差: 130 SGD**

- 含我社行程中的景点门票. 导游服务. Including ticket and guide service.
- 以上价格从 2009 年平时价格. (中国重大的节假日, 五一、十一价格另议). The price is for shoulder price for 2009, and excluding the important holidays, such as international labor holiday, national holiday and so on.
- 圣诞节, 除外. 价格另议!!!! And the price also exclude spring holiday, New Year, Christmas and so on. 不含; 全程杂费 & 自费项目的消费. Exclude the Miscellaneous and optional tour or personal expense.

**Travel Star Pte Ltd 星和旅游私人有限公司**

101 Upper Cross Street #03-02  
People's Park Centre, Singapore 058357  
Tel : 6438 2833 Fax : 6438 5266  
Email : operation@travelstar.com.sg

1 Park Road #02-12  
People's Park Complex, Singapore 059108  
Tel : 6438 5633 Fax : 6438 1626  
Email : enquiry@travelstar.com.sg